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redakce 1. augusta 2024

Křestní otec vakcín dnes otevřeně přiznává, že jejich
bezpečnost nebyla nikdy adekvátně přezkoumána

badatel.net/krstny-otec-vakcin-dnes-otvorene-priznava-ze-ich-bezpecnost-nebola-nikdy-adekvatne-preskumana

(Ava Grace, Natural News ) Dr. Stanley Plotkin, který získal přezdívku
„Křestní otec vakcín“, připustil, že bezpečnost vakcín je oblast, která
nebyla dostatečně studována celá desetiletí.

Stránka LifeSiteNews poukázala na to, že „po celá desetiletí lékařská
komunita trvala na tom, že vakcíny jsou nejdůkladněji zkoumaným
produktem v historii medicíny vůbec.“

Dr. Paul Offit, člen poradního výboru pro vakcíny Úřadu pro potraviny a
léčiva (FDA), jednou řekl:

„Myslím si, že bychom měli být hrdí na vakcíny jako pravděpodobně
nejbezpečnější a nejlépe testované věci, které si dáváme do svých těl.“

Avšak podle právníka Aarona Siriho, významného partnera právnické
firmy Siri & Glimstad , ti lidé, kteří utrpěli poškození zdraví způsobené
očkováním, jsou jiného názoru. Řekl, že „po celá desetiletí rodiče dětí
poškozených očkováním, dospělí poškození a další zúčastněné strany
zpochybňovali tato tvrzení“.

Všechny tyto oběti očkování, dodal Siri, byly „odstrkávány a napadány
lékařskou komunitou a zdravotnickými úřady“.

Dr. Plotkin svého času vyvinul vakcínu k zastavení zarděnek, která jen
v USA způsobila desítky tisíc vážných vrozených vad v 60. letech 20.
století. Později pokračoval v práci na vakcínách proti dětské obrně,
vzteklině, antraxu a rotaviru.

Plotkinův vliv sahá až do současnosti, přičemž byl jmenován
konzultantem i pro vakcínu proti Covidu-19.
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(Související: Dlouholetý zastánce očkování konečně vyšel ven s
pravdou o nedostatku vědeckých důkazů prokazujících bezpečnost
vakcín.)

Siri říká, že v roce 2018 měl možnost sesadit Plotkina. Ale po tomto
prohlášení vakcinolog pokračoval v tirádě zdánlivě na podporu
bezpečnosti vakcíny.

Dr. Plotkin naléhal na FDA, aby do příbalových letáků očkovacích látek
přidala „chybějící informace o bezpečnosti a účinnosti“, a vyzval
Centrum pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC), aby ze svých
informačních listů očkovacích látek odstranily zmínky o možném
poškození zdraví.

Vyzval také Gatesovu nadaci k lobbování podpory pro organizace
prosazující očkování a také žádal, aby Světová zdravotnická
organizace (WHO) zařadila odmítání očkování mezi hlavní globální
hrozby.

Siri: Nenechte se zmást přiznáním Dr. Plotkina a jeho kumpánů

Právník však zpochybňuje aktuální Plotkinova přiznání a poukazuje na
to, že nejsou důvěryhodné, protože již od samého začátku očkování
neexistují žádné řádné bezpečnostní studie.
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„Neexistují údaje o bezpečnosti, které by mohla FDA přidat do
příbalových letáků vakcín a skrýváním možných poškození zdraví jejich
odstraněním z příbalových letáků CDC, ony nezmizí. Rodiče a jiní
dospělí prostě nepřestanou věřit tomu, co viděli na vlastní oči jen proto,
že zdravotnické úřady je neuznají, nebo co je horší, napadnou je,“ řekl
Siri.

„To nás přivádí do současnosti, ve které si Dr. Plotkin a jeho žáci
uvědomují, že nemohou dále šířit voodoo na veřejnosti… Nemohou
skrývat pravdu. Takže jejich jedinou možností je pokusit se zastínit
pravdu, o které lhala desetiletí tím, že přiznají neexistenci studií, které
by prokazovaly bezpečnost vakcín.

Avšak při tomto částečném přiznání již nepřiznají, že desetiletí lhali a
podváděli veřejnost tvrzením, že vakcíny jsou pravděpodobně
nejdůkladněji testované farmaceutické produkty na planetě a že lidé si
mohou být jisti, že při jejich prověřování nezůstal neobrácený kámen
na kameni.“

Siri také poukázal na to, že Dr. Plotkin a jeho kolegové předstírají, že
nikdy nelhali o bezpečnosti vakcín a nyní jen poukazují na to, že
testování jejich bezpečnosti se ve skutečnosti nikdy neuskutečnilo.

„Nenechte se oklamat. Jejich skutečná agenda je jasná a nejde o
zkoumání bezpečnosti vakcín, ale spíše o potvrzení toho, čemu věří.
Je to naprosto jasné ze skutečnosti, že ačkoli jejich článek připouští, že
bezpečnostní studie nebyly provedeny, jedním dechem píší, že vážná
poškození očkováním jsou vzácná,“ dodal Siri.

„Ale pokud se studie neuskutečnily, jak to vědí? Odpověď je, že nevědí
a nemají zájem na tom, aby znali pravdu. Jejich cílem je chránit
farmaceutické produkty, které hájily a uctívali a které jim přinesly slávu
a bohatství.
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Také ignorují množství studií a dat, které již existují a jasně ukazují na
vážné poškození zdraví vakcínami.“

Podívejte se na video Dr. Stanleyho Plotkina, jak odpovídá na otázky
právníka Aarona Siriho o vakcínách:

Autor: Ava Grace, Zdroj:
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Badatel.net
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